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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Budowa stacji bazowych telefonii komórkowej nadal budzi wiele w¹tpliwoœci, szczególnie wœród

mieszkañców terenów, na których taka stacja ma powstaæ. Najczêstsze pytanie dotyczy wp³ywu fal ra-
diowych na zdrowie. Ze strony inwestorów pada zapewnienie o braku takiego wp³ywu.

Je¿eli tak jest, to mieszkañcy podnosz¹, ¿e nieuzasadnione jest dalsze utrzymywanie w mocy zapisu
art. 38 ustawy o lecznictwie uzdrowiskowym, który zabrania ustawiania w strefie A uzdrowiska stacji
bazowych i wprowadza ograniczenia ich wybudowania w strefie B.

Je¿eli utrzymywanie w mocy art. 38 podyktowane jest koniecznoœci¹ ochrony œrodowiska, to nie
mogê zgodziæ siê z takim stanowiskiem, gdy¿ dla zapewnienia goœciom uzdrowisk us³ug dostêpnych
przez telefon komórkowy konieczne jest wybudowanie, zamiast jednej, kilku stacji nadawczych wokó³
uzdrowiska, co oczywiœcie powoduje zdecydowanie wiêksz¹ ingerencjê w œrodowisko.

Tadeusz Gruszka




